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      Bromma Hembygdsförening 
 

 Protokoll fört vid Bromma Hembygdsförenings årsmöte  

den 13 mars 2024 i i Ängbykyrkan 

 

1. Ordförande Inger Larsson öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 

2. Kontroll av röstberättigade genom närvarolista. Listan upptar 53 namn. 

3. Arne Wennberg valdes till ordförande vid mötet. 

4. Ulla-Britt Stegenberg valdes till sekreterare. 

5 Till justeringsmän valdes  Kristina Gunnarsdotter och Johan Iverus. 

6. Konstaterande huruvida årsmötet är behörigen utlyst. 

Arne Wennberg informerade att kallelsen kommit ut redan i vårprogrammet i januari. 
Därmed konstaterades att mötet hade blivit behörigen utlyst. 

7. Den föreslagna dagordningen godkändes. En övrig fråga anmäldes. 

8. Styrelsens berättelse 

Mötesordförande Arne Wennberg noterade att verksamhetsberättelsen för 2023 funnits på 
föreningens hemsida och kommer att finnas i årets Brommabok. Inger Larsson gjorde en 
kortare presentation och berättade i stora drag hur styrelsen och olika arbetsgrupper har 
arbetat under året. Föreningen har varit mycket aktiv och ordnat vandringar och studiebesök 
i olika delar av Bromma, samt ett antal ”öppet hus” i vår lokal i Åkeshovs slott. 

Berättelsen lades till handlingarna. 

9. Resultat- och balansräkning har legat ute på hemsidan och fanns också i pappersform och 
digitalt i lokalen.  Kassören Petra Söderholm gav en kort sammanfattning av året. Intäkterna 
har varit bra men utgifterna har ökat. Portokostnaderna har ökat kraftigt. Årsboken blir 
något dyrare och tryckkostnaderna är högre då vi gett ut två böcker i vår skriftserie. Totalt 
går föreningen med en vinst på 33661:- för år 2023.  

10.Revisorns berättelse 

Staffan Elinder läste upp revisionsberättelsen och avslutade med att säga; Min samlade 
bedömning är att jag rekommenderar att föreningsstämman beviljar styrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

11. Årsmötet beviljade enhälligt styrelsen ansvarsfrihet för verksamheten 2023. 

12. Fastställande av årsavgiften för 2024.  

Styrelsens förslag är 150 kr för en person eller 200 kr för ett hushåll. Årsmötet beslutade 
enligt förslaget. 
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13. Val av ordförande. 

Enligt valberedningens förslag valdes Inger Larsson enhälligt till ordförande. 

14. Val av tre styrelseledamöter för 2 år. 

Kerstin Cunelius, Ulla-Britt Stegenberg och Hans Wolf kvarstår för ytterligare 1 år. 

Omval för 2 år: Kent Edlund och Petra Söderholm omvaldes. 

Nyval för 2 år: Krister Arsjö valdes 

15. Val av styrelsesuppleanter för 1 år. 

Barbro Bergman, Monika Bystedt, Karin Hultenberger, Nils Ringstedt omvaldes. 

16. Val av en revisor och en revisorssuppleant för 1 år. 

Årsmötet omvalde Staffan Elinder till ordinarie revisor. 

Till revisorssuppleant nyvaldes Sören Johansson 

17. Val av valberedning. 

Tore Broström, Sven Rygart och Torbjörn Nilsson omvaldes. 

18. Övriga frågor. Bosse Söderlund ansåg att föreningen yttrat sig bra i stadsplanefrågor. 
Han påpekade att staden påbörjat programarbete för Bromma Parkstad som är tänkt att 
omfatta Bromma flygplats när/om flyget läggs ner. Han påpekade vikten av att vi tidigt 
engagerar oss i frågan.    

Barbro Bergman tyckte att Arne Wennberg borde bli vår hedersmedlem efter många år i 
styrelsen. Arne själv tyckte inte att föreningen ska ha hedersmedlemmar. 

19. Mötet avslutades av Arne Wennberg. 

 

 

Arne Wennberg   Ulla-Britt Stegenberg 

Mötesordförande   Sekreterare 

Justeras: 

 

Kristina Gunnarsdotter   Johan Iverus 

 


